
 

 

 
 

Vervolgvragen aan het college m.b.t. problemen uitbetaling PGB door het SVB 
Behorend bij het vragenhalfuur van de raadsvergadering van 26-3-2015 

 
 
 
Voorzitter, college, leden van de raad en toehoorders, 
 
Op 26 februari heeft de SP vragen gesteld naar aanleiding van de problemen met de PGB uitbetaling bij het SVB en 
de mogelijke gevolgen hiervan voor zorgverleners en zorgbehoevenden. 
Naar aanleiding hiervan heeft het college bij monde van wethouder Telder het volgende gezegd, en ik citeer: 
 
“Maatwerk is altijd mogelijk, zeker in schrijnende gevallen. We zitten wel met die termijn die we hebben 
afgesproken van 5 dagen. En het is natuurlijk ook altijd een beetje een grijs gebied, wat is een schrijnend geval. 
Daar zijn ook geen strakke criteria voor. Als er binnen die 5 dagen niet betaald is en mensen nemen weer contact 
op met de gemeente, dan wordt er maatwerk toegepast.” 
 
De SP heeft deze uitspraak destijds als volgt geïnterpreteerd:  
Als iemand met problemen met de uitbetaling van de SVB bij de gemeente komt, dan zal de gemeente hen te hulp 
schieten door hen in contact te brengen met het SVB met het doel om binnen 5 dagen alsnog een betaling te 
kunnen ontvangen. 
Als het het SVB niet lukt om binnen die termijn te betalen en men meldt zich opnieuw bij de gemeente, dan zal de 
gemeente financieel maatwerk toepassen. 
 
U kunt dan ook begrijpen dat wij zeer verbaasd waren, en dan druk ik me nog zacht uit, toen in de Stad 
Doetinchem.nl van woensdag 11 maart een artikel stond over ruim 50 PGB houders die aan de bel hadden 
getrokken. Niet dat dat ons nou zo verraste, maar wel de laatste zin in dat artikel. Daar stond namelijk: 
“Maar de gemeente betaalt niet zelf een voorschot uit”. En dit lijkt ons volledig in tegenspraak met de toezegging 
van de wethouder. 
Natuurlijk hebben we de wethouder eerst zelf gevraagd of we dit verkeerd begrepen hadden, maar uit zijn reactie 
bleek dat het leveren van maatwerk blijkbaar iets anders is dan in een uiterst geval financieel tegemoet komen. 
 
Naar aanleiding hiervan heeft de SP de volgende vragen aan het college: 
 

1. Kan de wethouder uitleggen wat het verschil is tussen een voorschot en financieel maatwerk? 
2. Kan de wethouder uitleggen wat hij verstaat onder maatwerk leveren als er niet binnen 5 dagen door het 

SVB betaald wordt, als dit geen financieel maatwerk betreft? 
3. Is het college bereid alsnog helder te communiceren dat er wel degelijk financieel maatwerk mogelijk is, 

als mensen in de problemen komen door het uitblijven van betaling van het SVB? 


